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PRESENTACIÓ  

 

Repensem Badalona, cap a un nou Consell de Ciutat és un procés participatiu impulsat 

per l’Ajuntament de Badalona. És un procés obert a la ciutadania, que té per objectiu 

establir l'agenda de la ciutat que traslladarà el Consell de Ciutat de Badalona al Ple 

municipal. 

 

El Consell de Ciutat és l’òrgan consultiu i de participació més important de la ciutat de 

Badalona, ja que és un espai on els representants de l'Ajuntament i la ciutadania debaten 

sobre els afers principals de la ciutat, des del compromís i la corresponsabilitat. 

 

Després d'un llarg període d'inactivitat, aquest procés participatiu té per objecte la 

revitalització del Consell de Ciutat.  

 

En el marc del procés, l’Ajuntament de Badalona ha organitzat unes sessions de debat a 

cadascun dels districtes per tractar els principals reptes que ha d’enfrontar la ciutat. 

Paral·lelament, s'han establert debats en línia en el web Badalona Participa per a recollir 

les propostes i opinions de la ciutadania que vulgui participar. 

 

Els eixos dels debats es basen en els 17 Objectius de Desenvolupament Sostenible (ODS) 

determinats en l’Agenda 2030 per al Desenvolupament Sostenible aprovada per 

l’Assemblea General de les Nacions Unides el setembre de 2015. 

 

Els debats s’han estructurat de la següent forma:  

1. Badalona Més Inclusiva i amb Igualtat d'oportunitats, en el Districte 6 (en el 

Centre Cívic Sant Roc) 

2. Badalona Més Segura i amb Administracions Eficients, en el Districte 4 (Antic 

Escorxador) 

3. Badalona Més Afavoridora de l'Economia Urbana i Innovadora, en el Districte 3 

(Casal Cívic Pomar) 

4. Badalona Més Connectada i Verda, en el Districte 2 (en el Centre Cívic Can 

Cabanyes) 

5. Badalona Més Saludable i Educadora, en el Districte 1 (centre de Cultura 

Tradicional Can Canyadó) 

6. Badalona Més Sostenible, en el Districte 5 (en la Sala Polivalent del Port) 

  

https://participa311-badalona.diba.cat/
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DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ 

 

El tercer debat territorial es va dur a terme el 3 de novembre, al Casal Cívic Pomar de 18 

a 20:30h.  L’objectiu va ser definir les propostes que hauria de treballar el Consell de 

Ciutat per traslladar-li a l’Ajuntament sobre una “Badalona Més Afavoridora de 

l'Economia Urbana i Innovadora”. 

 

Després de la benvinguda i presentació a càrrec d’Andrea Zapata, Regidora de 

Participació Ciutadana i Joventut, es va passar la paraula a Àlex Montornès, Primer tinent 

d’alcalde de Badalona, que va fer una presentació explicant els projectes que estan 

avaluant per incentivar l’economia de la ciutat. 

 

En total van participar 15 persones (60% dones i un 40% homes), que inicialment van 

treballar repartides en 3 taules de debat perquè algunes es van incorporar un cop ja 

s’havia començat el debat i després ves van distribuir en 4 taules. Per facilitar el punt de 

partida de les converses es va deixar a les taules un full amb una proposta de temes a 

tractar durant la sessió i un resum dels objectius dels ODS corresponents. En aquest cas, 

dues taules tenien l’ODS 8 “Treball digne i creixement econòmic” i l’ODS 9 “Indústria, 

innovació i infraestructures”.  

 

En un segon moment les persones de cada taula es van moure a una altra taula que 

tingués l’ODS del qual ja havien parlat, a excepció d’una persona que es va quedar de 

referència per recollir tot el que s’havia parlat fins al moment i traspassar-ho a les 

persones que s’incorporaven de nou a la taula. Després d’aquesta segona ronda, cada 

taula va escollir entre 3 i 5 propostes prioritàries per compartir-ho amb la resta 

d’assistents.  
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APORTACIONS DEL DEBAT 

 

La primera taula a presentar les propostes, només en va presentar 3: 

1. Alineament d’estudis (graus) amb els objectius de ciutat i el teixit empresarial. 

Com no hi ha universitat cal vincular els graus amb el teixit empresarial existents. 

Hi ha empreses de la ciutat que no troben personal qualificat per treballar i així es 

podria ajustar les necessitats amb l’oferta que hi ha. 

2. Generar una política econòmica empresarial vinculada al creixement social de la 

comunitat. 

3. Aplicar criteris d’innovació de l’economia social i solidària als dèficits estructurals 

de la ciutat (habitatge, energia, convivència, espais públics). 

 

La segona sí que va presentar 5 propostes. 

1.  Urbanitzar els polígons i fer menys pisos. Respectar Ca l’Arnús com a pulmó verd 

del centre. Al voltant dels polígons industrials han d’estar ben habilitats per 

atraure empreses. No es volen més pisos, sinó més indústria que generi llocs de 

treball. 

2. Potenciar comerç local, especialment els mercats. Hi ha mercats amb poques 

parades al seu interior, a vegades directament hi ha un supermercat i d’altres 

només hi ha una parada de cada sector alimentari (peixateria, carnisseria, etc) i 

les parades estan tancades. No es volen mercats buits. 

3. Habilitació tecnològica. Fer arribar la fibra òptica, tecnologia 5G i apostar l’energia 

fotovoltaica i posar plaques als terrats de tots els equipaments públics. 

4. Tenir més estabilitat política. Aconseguir un consens entre els partits per 

compartir objectius de quina ciutat es vol i tirar endavant els projectes. 

5. Crear el projecte de la Ciutat de la música i un hub audiovisual. Fa molts anys que 

es va parlar del projecte de la Ciutat de la música a l’Escorxador per aprofitar els 

túnels del metro per fer bucs d’assaig i creació de peces musicals. D’altra banda, 

es considera molt interessant el projecte 3X per atreure empreses del sector 

audiovisual. 

 

A continuació es presenten les 4 propostes de la tercera taula. 

1. Treure profit del campus de Can Ruti i regular els usos i activitats als polígons de 

Can Ribó i el de Les Goixeres. El campus de Can Ruti ha quedat petit i cal regular 

els usos del seu entorn. 
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2. Elaborar un document que faci valdre tot el patrimoni històric, cultural i natural 

de la ciutat. Això atrauria el turisme. Molta gent desconeix Badalona i marxa a 

altres ciutats. 

3. Crear un consorci de la formació professional. Crear formacions professionals 

inconnexes no té sentit, cal que tinguin relacions i vincles amb la resta de sectors. 

Per això cal crear un consorci on estiguin representats tots els ens socials, 

econòmics i participatius que tinguin relació amb el tema. Barcelona ho 

concentrarà a l’antiga fàbrica de la Mercedes, perquè Badalona no fa el mateix? 

4. Atreure estudis superiors a la ciutat. Fa poc va marxar l’escola d’infermeria a 

Premià perquè Badalona no la va poder dotar, però segur que aquí també es 

podria fer alguna cosa. 

 

Finalment, la quarta taula va fer un total de 5 propostes. 

 

1. Adequar els usos dels polígons. Si no preparem el terreny perquè passin coses no 

es podran desenvolupar els projectes, les empreses, etc. Adequar els usos però 

també urbanitzar-los per integrar-los i cohesionar-los. 

2. Prospecció d’empreses. Anar a buscar aquelles empreses que puguin ser d’interès 

i donar valor afegit al territori. 

3. Agilitzar els tràmits i el control de noves activitats.  Detectar empreses que vulguin 

venir i cal tenir cura d’elles, facilitar la documentació que necessiten, agilitzar els 

tràmits que han de fer, etc. Però també cal tenir un control de les seves activitats 

perquè després facin el que realment han dit que farien. 

4. Fomentar la presència d’espais d’impuls de l’activitat econòmica i incubació de 

gestió pública. L’administració ha de dotar espais als actuals polígons industrials 

per fixar les línies de treball, amb espais d’incubació i gestió pública. 

5. Acompanyament proper d’empreses. Facilitar la comunicació entre les empreses 

i l’administració. Escoltar a les empreses per veure què necessiten per 

desenvolupar la seva activitat. Que la interacció sigui fàcil i àgil. 

 

Propostes més votades 

 

De totes les propostes que es van presentar, 6 van ser les més votades. 3 van aconseguir 

5 vots i tres més en van obtenir 4. 
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Altres propostes 

Proposta Vots 
  

 Aplicar criteris d’innovació de l’economia social i solidària als dèficits 

estructurals de la ciutat (habitatge, energia, convivència, espais públics) 
3 

  

 Potenciar comerç local, especialment els mercats 3 
  

 Elaborar un document que faci valdre tot el patrimoni històric, cultural i 

natural de la ciutat 
3 

  

 Prospecció d’empreses 2 
  

 Habilitació tecnològica 1 
  

 Generar una política econòmica empresarial vinculada al creixement 

social de la comunitat. 
0 

  

 Urbanitzar els polígons i fer menys pisos 0 
  

 Tenir més estabilitat política 0 
  

 Treure profit del campus de Can Ruti i regular els usos i activitats als 

polígons de Can Ribó i el de Les Goixeres. 
0 

  

 Atreure estudis superiors a la ciutat 0 
  

 Acompanyament proper d’empreses. 0 

 

  

Proposta Vots 
  

 Alineament d’estudis (graus) amb els objectius de ciutat i el teixit 

empresarial 
5 

  

 Crear el projecte de la Ciutat de la música i un hub audiovisual 5 

  

 Fomentar la presència d’espais d’impuls de l’activitat econòmica i 

incubació de gestió pública 
5 

  

 Crear un consorci de la formació professional 4 
  

 Adequar els usos dels polígons 4 
  

 Agilitzar els tràmits i el control de noves activitats 4 
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VALORACIÓ DE LA SESSIÓ 

 

A continuació es presenten els resultats obtinguts dels 10 qüestionaris d’avaluació 

emplenats per tal de valorar de forma individual el desenvolupament d’aquesta sessió de 

treball. 

 

Se’ls proposava opinar sobre diferents aspectes, atorgant un 10 com a puntuació més 

alta i 1 com a la més baixa. A més, hi havia 2 preguntes obertes que feien referència al 

que més havia agradat de la jornada i que podria haver estat millor. 

 

Claredat 

Objectius  

Interès debat 

participants 

Oportunitat 

d'expressió 

Tasca equip 

organitzador 
Total Ritme sessió 

8,1 8,4 8,6 8,4 8,4 

7,1% Lent 

50% Adequat 

42,9% Ràpid 

 

El que més m’ha agradat!! (7 pers.)  

• El debat 

• Les participants reguladores de la sessió  

• La presentació del regidor 

• Conèixer i crear xarxa amb entitats i veïns de la ciutat 

• Compartir taula amb diferents generacions 

• La participació entre els companys de taula 

• Diferents propostes 

• Tot 

 

Podria haver estat millor... (11 pers.) 

• Més temps de debat (4 pers.) 

• Centrar els debats sobre temes més concrets 

• Gravar-ho 

• Massa presses 

• Continguts molt exigents 

• Més participació (3 pers.) 

• No puc valorar 
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EL PROCÉS EN IMATGES 
 

 

  

  

  

  

  

 
 

 


